



Nous voulons de vos nouvelles!

Ce printemps, le département des Ressources humaines, des communications et des affaires juridiques du CIUSSS Centre-Ouest de Montréal organise des groupes de discussion avec tout le personnel, incluant les médecins, à travers l'organisation.

Les groupes de discussions constituent également une excellente occasion d'exprimer votre opinion, vous donnant l'occasion de donner votre avis d'une manière anonyme.

Nous recrutons présentement des 8 à 10 médecins qui aimeraient s'impliquer dans un groupe réservé exclusivement pour vous.

L'objectif de cette initiative est d'en apprendre davantage sur ce qui est important pour vous en ce qui concerne l'engagement, la qualité de vie au travail, la fierté organisationnelle, les opportunités de croissance pour votre pratique, et pour mieux comprendre ce qui la rend si valorisante au sein de l'organisation.

Tous les médecins sont bienvenus.

La session aura lieu:

Le jeudi, 1^{er} juin 2017 à 17 h dans la salle B124 à l'Hôpital général juif

Pour participer, svp contacter Julie Liebman:

julie.liebman.ccomtl@ssss.gouv.qc.ca ou 514-340-8222 poste 25708

La session sera bilingue et sera dirigée par un modérateur externe et tous les participants recevront un petit cadeau de remerciement.

Nous vous remercions à l'avance de votre participation.

CENTRE GÉRIATRIQUE
DONALD BERMAN
MAIMONIDES GERIATRIC
CENTRE

CENTRE D'HÉBERGEMENT
FATHER-DOWD
RESIDENTIAL CENTRE

CENTRE D'HÉBERGEMENT
HENRI-BRADET
RESIDENTIAL CENTRE

CENTRE D'HÉBERGEMENT
SAINT-ANDREW RESIDENTIAL
CENTRE

CENTRE D'HÉBERGEMENT
SAINT-MARGARET
RESIDENTIAL CENTRE

CENTRE MIRIAM HOME
AND SERVICES

CENTRE DE RÉADAPTATION
CONSTANCE-LETHBRIDGE
REHABILITATION CENTRE

CENTRE DE RÉADAPTATION
MAB-MACKAY
REHABILITATION CENTRE

CHSLD JUIF DE MONTRÉAL
JEWISH ELDERCARE
CENTRE

CLSC DE BENNY FARM

CLSC DE CÔTE-DES-
NEIGES

CLSC MÉTRO

CLSC DE PARC-
EXTENSION

CLSC RENÉ-CASSIN

HÔPITAL CATHERINE
BOOTH HOSPITAL

HÔPITAL GÉNÉRAL JUIF
JEWISH GENERAL HOSPITAL

HÔPITAL MOUNT SINAI
HOSPITAL

HÔPITAL RICHARDSON
HOSPITAL

We want to hear from you!

This spring, the department of Human Resources, Communications, and Legal Affairs at CIUSSS West-Central Montreal will be hosting employee engagement focus groups with staff and physicians throughout the organization.

Pulse surveys like these are important drivers of organizational success and provide insight into what matters the most to teams in each mission. They are also an excellent opportunity to voice your opinion and feedback anonymously.

We are currently recruiting between 8 and 10 physicians who would like to participate in the physician group.

Our aim is to listen to physicians like yourself across the organization, and learn more about what is important to you in regards to engagement, quality of life at work, organizational pride, opportunities for career growth and to better understand what makes your practice at West-Central so meaningful and fulfilling.

All physicians are welcome to participate on:

Thursday, June 1, 2017 at 5 p.m. in room B124 at the Jewish General Hospital

To participate, please contact Julie Liebman directly at
julie.liebman.ccomtl@ssss.gouv.qc.ca or 514-340-8222 extension 25708.

The session will be bilingual, will last between 60 and 90 minutes and will be hosted by an external expert moderator. Light refreshments will be served and all participants will receive a small token of appreciation.

We thank you in advance for your participation.